
 
  
 

 
 

SKB dagsorden  
 
Skolebestyrelsesmøde onsdag den 17. juni 
kl. 17:00 til 19:00  
(Nyt bestyrelsesmedlem deltager) 
 
Afbud: Ingen, Helle kom ikke  

1.  Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 
2.  Bemærkninger til sidste møde. 

● Misforståelser. 
● Afstemninger. 

Intet at bemærke 
 
3.  Orientering / Behandling. 

● Elevråd. 
Der har ikke været møde siden sidste møde. 

 
● Skoleleder.  

Fagfordeling er ved at være på plads. Skema bliver færdig til på mandag (Håber Peter) 
Svært at navigerer i coronaretningslinjer. Også til sidste skoledag. 
 

● Skole 
Ved at være klar til at afslutte. 3. Klasse har været i Torntrines hus på overnatning. 
Kamilla, ny kollega, har været vikar et par gange.  
 

● SKB Formand 
Har været til møde vedr. skoleanalysen.  
 

● SFO 
Legolandturen bliver gennemført efter sommerferien.  
Antallet af børn er på vej op igen. 
 

● Lokalt / Socialt. 
Kirken er genåbnet uden åbningsceremoni.  
Konfirmationer er skubbet til 29. august. 
Der mangler kandidater til menighedsrådet. 
Åben-hal i uge 27 og i sommerferien. 



 
  
 

Der har været en undersøgelse af ønskede aktiviteter. 
 
4. Konstituering af ny bestyrelse 
Jane genopstiller som formand. Hermed valgt.  
Til næstformand vælges Louise. 
Nyt medlem af bestyrelsen et Mette og Lone Langvad (Lone er også elevrådskontaktperson) 
 
5. Orientering om ansættelse 
Kamilla er ansat. Det var et stærkt ansøgerfelt. Kamilla vil præstere sig selv senere. 
Fagfordelingenbliver præsenteret senere. 
 
6. Orientering vedr. skoleanalyse 
Gav historisk rids. Vi var indkaldt til møde i mandags. Her fremdrog vi tre punkter, 1) kloge 
kvadratmeter, 2) Børneunivers og 3) ledernes undervisningsforpligtelse. De to første var vi 
positive overfor. Den sidste var vi negative overfor. 
 
7.  Næste møde: 

● Møderække kommer senere. Den bliver rullende og starter på en torsdag. 
 
 
8. Eventuelt: 

● Til behandling på næste møde. 
 

● Emner, kun til løs debat eller orientering. 
Tak for indsatsen til Kirsten 


